

850轧机优点 圣霖国际 850轧机

产品名称	850轧机优点 圣霖国际 850轧机
公司名称	鞍山市圣霖进出口贸易有限公司
价格	面议
规格参数	
公司地址	辽宁省鞍山市高新区越岭路256号（研发中心A座2号楼510室至511室）
联系电话	13904127277

产品详情

在经过改进之后，目前的轧机设备采用的是被动一轧一拖式生产方式，可以实现两道轧制成型，不仅解决了速度配合问题，而且改变了传统的四道轧制方式，生产效率明显提高。

After the improvement, 850轧机优点, the current mill equipment adopts a passive one rolling and towing mode of production, which can realize two rolling forming. It not only solves the problem of speed matching, 850轧机哪家好, but also changes the traditional four way rolling method, and the production efficiency is improved.

轧机专业厂家介绍，在热轧机运行的过程中，关于其的温度控制系统主要包括两个部分，分别为可逆轧机温度控制系统以及连轧机温度控制系统。

In the process of rolling mill, 850轧机, the temperature system of the hot rolling mill mainly includes two parts, which are the temperature system of the reversible rolling mill and the temperature system of the continuous rolling mill.

轧机前后有对中导卫的升降辊道，可保证轧件正确进入轧机。三架轧机的辊系和轴承座同步更换，更换平台在轧线外侧，换辊时间长只用20min。传动侧的牌坊，通过液压方式，由张力螺杆锁定，操作侧的牌坊为“可拉出”式，轧件导卫固定在水平轧机的轴承座上。

A lift roller of the guide in the time before and after the mill , rolling mill can ensure the correct entering. The roll system of three rolling mills is replaced synchronously with the bearing seat , and the replacement platform is on the outside of the rolling line. The longest time for changing the roll is only 20min. The movable side arch is locked by tension screw , and the operation side arch is "pull-out" type , and the rolling guide is fixed on the bearing seat of the horizontal rolling mill.

850轧机优点-圣霖国际(在线咨询)-850轧机由鞍山市圣霖进出口贸易有限公司提供。鞍山市圣霖进出口贸易有限公司 (shenglininternational.cn) 是辽宁鞍山,行业专用设备的企业,多年来,公司贯彻执行科学管理、创新发展、诚实守信的方针,满足客户需求。在圣霖国际领导携全体员工热情欢迎各界人士垂询洽谈,共创圣霖国际更加美好的未来。